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Hej alla i Hjälmarbaden

Vi har nu kommit en bit in på hösten och vi har haft några styrelsemöten.

Vi har diskuterat vägunderhåll och vi vill tacka traktor gruppen för en stor insatts vid ovädret Hans 
framfart. Vi vill även tacka alla som var ute och erbjöd sig att hjälpa till efter ovädret.

Vi har fått ett förslag om att sätta upp en hjärtstartare i området och styrelsen tittar på en lämplig 
plats. Vi har fått nys om at det går att få bidrag från ett försäkringsbolag om man köper en viss 
hjärtstartare så utredning på går.

I Övrigt så har alla fakturor skickats för respektive GA

Vi håller på med en stor uppdatering av reningsverket då nya mattor och rullar ska monteras i 
bassängerna. 

Vi vill även på minna om att klippa buskar och träd som växer ut över vägområdet. På städdagen 
kommer grenar som växer ut över vägen klippas/sågas bort

Med vänliga hälsningar Styrelsen


